
Referat FAU-møte 28.08.2023

Tilstede:

1. trinn: Marie Thorsteinsen

2. trinn: Lillian (vara)

3. trinn: Elisabeth Fiksdal

4. trinn: Ikke til stede

5. trinn Wenche Andersen

6. trinn: Ikke til stede

7. trinn: Moa-Maria From Kero

8. trinn: Kristine Myrbostad (vara)

9. trinn: Ikke til stede

10. trinn: Ine-Therese Pedersen

VGS: Bjørn Fredheim (vara)

Andre inviterte:

Rektor Frode W. Thorstad

Saker:

1. Rektor informerer:

· Det er 10 nye lærere på skolen. 1 lærer har sagt opp nå i august og
stillingsutlysningen er publisert.

· Skolen har også ny avdelingsleder på videregående, og en ny
administrasjonsmedarbeider.

· Det er så langt 19 nye elever i 2-10. trinn.



· Førsteklasse er i år 18 elever.

· Det har vært mye utskiftninger av elever i skoleåret, noe som er vanlig i
Longyearbyen. Det har ikke vært mer utskiftning skoleåret 2022/2023 enn
tidligere.

· Fraværet er fortsatt høyt – 7,5% i hele grunnskolen og sykefravær
kommer utenom. 9. og 10. trinn har høyest fravær. Skolen har allerede fått
inn 14 permisjonssøknader for høsten. Skolen ber foreldre om å tenke
seg nøye om det er nødvendig å søke om fri. Fravær og permisjoner bør
holdes til et minimum. En enkelt elevs fravær påvirker hele
klassedynamikken, og høyt fravær vil ha konsekvenser for klassemiljøet.
Det er utfordrende for lærerne å jobbe med å forbedre klassemiljøet når
elevene ikke er til stede.

· Skolen har etablert fagteam for lærerne slik at lærerne kan samarbeide
på tvers av trinn i de enkelte fagene.

· Skolen har også etablert et inkluderingsprosjekt der man bruker
felleskapende metoder med fokus på særlig sårbare barn.

· Rektor informerer om at skolen er forpliktet til å ha en plan for å sikre et
trygt og godt skolemiljø for elevene. Det er også klart sammenheng
mellom samarbeid og godt miljø mellom foreldre og klassemiljø. Skolen
oppfordrer til at foreldre sørger for å bli godt kjent med andre foreldre i
klassen slik at man kan legge til rette for god samhandling.

· Det vil arrangeres tema-foreldremøter i løpet av høsten, og FAU og
foresatte oppfordres til å komme med innspill til temaer.

· Forslag fra rektor: Nettvett, psykisk helse.

· Det arbeides videre med veilederen til foreldre for barn med spesielle
behov. Skolen opplever enkelte tilfeller med foreldre som ikke ønsker
utredning av barnet sitt selv om det anbefales. Det er også elever som
dukker opp uten at skolen får beskjed.

· Det er sendt ut påmelding til skolemat for elever på ungdomsskolen.

· Skolehelsetjenesten har blitt styrket med en stilling. De vil nå være tre
helsesykepleiere i Longyearbyen.

· Skolen har informert elevene om dødsfallet som skjedde i sommer. Det er
en kondolansebok som elevene kan legge igjen meldinger i, og det er en
messe i kirken den 31.8.

2. Valg av representanter til SU, og natteravnsansvarlig.



· Skolemiljøutvalget:

· Barnetrinn: Wenche Andersen

· Ungdomstrinn: Mangler

· Videregående: Mangler

· Samarbeidsutvalget:

· Barnetrinn: Mangler

· Ungdomstrinn: Ine- Therese Pedersen

· Natteravnansvarlig: Mangler

3. Natteravn:

· 7. trinn, 8. trinn, 9. trinn og 10. trinn bes om å få 10 foreldre som kan stille
som natteravner. FAU-representanter ordner dette ved foreldremøtene.
Ine-Therese tar både 9. og 10. trinn. Ved møte i 9. trinn skal også en
FAU-representant velges. Ved neste møte velges en ansvarlig for oppstart
av natteravnsaktiviteten i høst.

4. 17-mai 6. og 7. trinn:

· Utsettes til neste møte siden representant for 6. trinn ikke er til stede

5. Innkomne saker:

· Klassetur 10. trinn: Man ser på mulighetene for å dra på overnattingstur til
Isfjord Radio. Opphold kan dekkes av klassekassen, men klassen trenger
å få inn penger til båttransport. Klassen kan få bevilget opp til 10% av
beholdningen i «FAU-kassa» av kasser. Leder estimerer at det er ca 40
000,- i kassa, men dette bør dobbeltsjekke med kasser. 10. klasse vil
kontakte lokale firmaer for tilbud på båt.

· Leder vil sette sammen et årshjul for FAU ved anledning.

Neste møte ble planlagt den 13. september kl. 19.15 (nå endret til 6. september kl. 19.15).


